
      

 

 
 
 

 

 

Inbjudan till fortsatt dialogmöte 
 
Utbildningsnämnden har undersökt olika möjligheter att lösa lokalbristen på Tävelsås skola. 
För er som inte var på plats på det senaste mötet den 17 februari, kan vi berätta att 
diskussionerna handlade om olika alternativ till lösningar inför hösten 2015. Under mötet 
framkom även flera nya idéer och förslag. 
 
Med det som bakgrund vill vi hälsa er varmt välkomna på Växjö kommuns fortsatta 
informations- och dialogmöte angående förskole- och skolsituationen i Tävelsås.  
Vi kommer att berätta om vad som händer i de pågående utredningarna, och tillsammans 
diskutera de olika möjligheterna som finns framåt. 
 
 
Tid: Måndagen den 23 mars kl 19.00 
 
Plats: Tävelsås bygdegård 
 
Från Växjö kommun medverkar:  
Anna Tenje (M), ordförande utbildningsnämnden 
Stefan Bergström (Fp) , 2:e vice ordförande utbildningsnämnden 
Johanna Martin (C), ledamot utbildningsnämnden 
Camilla Holmqvist, förvaltningschef utbildningsförvaltningen 
Anders Tjäder, områdeschef 
Marie Hallsten-Eriksson, Lokalförsörjningsgruppen 
Stefan Blomkvist, vd Vidingehem 
Bengt Karlsson, fastighetschef Vidingehem 
Anna Hulstein (M), ordförande Vidingehems styrelse 
 
 
Varmt välkomna! 
 
Anna Tenje och Camilla Holmqvist 


